
 

Till dig som har hemtjänst varje dag 
Vaccinera dig om du har hemtjänst  
eller får hjälp av en annan person varje dag  
och är 65 år eller äldre. 
 

Om du är 65 år eller äldre  

och har hjälp av hemtjänsten  

eller av en annan person varje dag 

bör du vaccinera dig mot covid-19.  

Du som behöver hjälp i hemmet varje dag 

har större risk att hamna på sjukhus  

om du får covid-19.  

Därför är det viktigt att du vaccinerar dig.  

Vaccinera dig två gånger per år 
 

Vaccinera dig två gånger per år.  

En gång på hösten 

och en gång på våren.  

Om du vaccinerade dig i höstas 

och dessutom har haft covid-19 i vinter 

har du ett bra skydd mot sjukdomen. 

Då kan du vänta till hösten med att vaccinera dig.  
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